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To: @minvws.nl];EEA.
BE “ll @minvws.nl]
From:

Sent: Thur 5/20/2021 8:06:51 PM

Subject: FW: Bespreekstukken BR 21 mei - Begrotingsvoorbereiding enCoronaherstelplannen

Received: Thur 5/20/2021 8:06:52 PM

N.a.v. gesprek gister over BR vrijdag en kaderbrief.eml

vas NEKEEN
Morgenochtend hebben we om 9.00 uur voorbespreking van de bestuursraad ivm de stukken rondom julibrief. Deze stukken heb

je via FEZ gekregen.

Nav contact met

JERE
ronder alvast een annotatie tav Herstelplannen COVID. Kan ik morgenochtend uiteraard verder

mondeling toelichten.

Herstelplannen COVID
In de stukken van FEZ zit een overzicht van de covid herstelplannen de binnen VWS zijn geinventariseerd (bijlage V). In de

oplegnota worden deze herstelplannen vervolgens geprioriteerd. Hierbij vallen twee dingen op:
- De inhaalzorg (non-covidzorg die niet geleverd is en ingehaald moet worden) staat benoemd als ‘urgent’ probleem waar

snel geld geregeld moet worden. Daar zitten wij echter wat anders in: de tekst klopt daar niet helemaal. Wat ons betreft

hebben we niet direct (extra) geld nodig op de begroting, maar willen we met FIN een soort proces afspraak maken dat

als dit najaar blijkt dat er toch veel herstelzorg in 2022 moet plaatsvinden ze dan coulant omgaan met eventuele

overschrijding van het kader. Die afspraak hebben we voor 2021 al. Wat hier achter zit is dat wij lijn richting sector

uitdragen dat inhazlzorg zo veel mogelijk in 2021 met plaatvinden en dan helpt het niet als we zakken geld klaarzetten

voor 2022. Zie voor verdere toelichting mail van 2 TO in bijlage.
o NB. ik begreep dat je met de vraag zat wa eurt als kader overschreden wordt? Dat is op zichzelf niets

nieuws omdat we (ook voar Covid) overschrijdingen van uitgaven kennen. Wellicht te veel voor op de mail maar

dat moeten zorgverzekeraars dan in beginsel zelf oplossen. Wellicht gebruiken ze deel van hun reserve, maar

kan ook zijn dat ze dat ‘verlies’ compenseren door hun premie voor jaar daarop te verhogen .

- In de appreciatie/prioritering van de herstelplannen in de oplegnota ligt de focus (zoals besproken intern) op de preventie
en herstel zorgpersoneel: Wat in de tabel echter ook is te zien dat vanuit de DGLZ kolom een herstelplan LZ erin staat.

IE =f me zonet mee dat dit echt niet de bedoeling kan zijn. Het is namelijk fundamenteel besluit om te focussen op

groot herstel/preventie en dan moet er niet voor één sector (LZ in dit geval) een herstelplan in. Dan ondermijn je je

eigen verhaal. Advies: dit punt aan de orde te stellen bij bespreking in de BR. Aangeven dat we in het langdurige en

curatieve domein eenduidig moeten acteren. Wordt er vanuit LZ nu bijvoorbeeld geclaimd voor een aanpak voor

kwetsbare doelgroepen, zullen we dat bijvoorbeeld ook in de GGZ moeten doen. Anders is het niet uitlegbaar aan het

veld. Wat CZ betreft kunnen we hiermee wachten. Dat geld ook voor het plan voor de versterking van de acute kolom.

Als DGLZ echt door wil en wel een plan in wil dienen onder de noemer van categorie 2, zullen we dit ook doen voor de

curatieve kolom. De eerlijke vraag is kortom: moeten we dat echt in begroting regelen nu, of kan dit ook bij formatie en

financiéle bijstellingen die dan volgen.
- Herstelplan ‘voorraden voor de zorg” ontbreekt (staat wel in bijlage V, inventarisatie herstelplannen, maar niet in

prioriteringlijst i oplegnota) Gaat erom dat in 2022 is echt geld nodig is voor de implementatie van voorraden in de zorg

(verplicht; 1 — 3 maanden), voorraden bij leveranciers en producenten (3 maanden) en standby productiecapaciteit bij
Nederlandse producenten. We moeten hier nu echt mee starten. Maakt onderdeel uit van Pandemische parzatheid (waar
we in de voorstel nota bij PG wel voor claimen). Brief ligt al in de Kamer. Advies: ervoor pleiten dat voorraden in zorg

wordt opgenomen in prioriteitenlijst.
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Onderwerp: Bespreekstukken BR 21 mei - Begrotingsvoorbereiding en Coronaherstelplannen

Beste CFA's,

Bijgevoegde stukken zijn zojuist aangeboden aan de Bestuursraad. Morgen bespreken we de stukken in de BR.

Belangrijkste punt van aandacht (mocht politiek ruimte worden gevonden om te intensiveren) is m.n. het dekkingsvraagstuk, dit

ontbreekt namelijk bij alle kolommen, zie voor uitgebreide toelichting de nota.
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Willen jullie eventuele zwaarwegende punten aan ons melden zodat we ons hier op kunnen voorbereiden in de BR morgen.

Alvast bedankt.

Groet, ook namens BT,
5.1.2e


